
Bestyrelsesmøde d. 2024.12.03   
 
   
  

1. Pænt goddag   
  

2. Valg af referent:   
  

Elisabeth  
   
3. Orientering og dagsordenspunkter fra formanden, ledere mm.   

  

a. Indtægter 2024/2025  

Overblikket over hvad der er tjent pr. 3/12-2024    

Aktivitet Beløb 

Rock på knivholt 5360 

Cykelløb indkørt + sponser 15452,66 

Indtjening på salg ved cykelløb 2355 

Sct. Hans 3000 

Krydstogtvagter ? 

P.vagt 500 års 6640,66 

Sæby festival 4000 

Skagen Marathon 2175 

Julebanko i Syvsten 5000 

Vaffelsalg i Rådhuscenteret 706,18 

Reklameomdeling i dec. 8500 

OK aftale 485,61 

  

I alt 53675,11 

 

Referat  

Tid & sted  
Fysisk i spejderhytten - Tirsdag d. 03. december 2024 kl.16.00 – ca. 18.00  

Deltagere  Mette Klinge  
Flemming ’Fleus’ Berg  
Rasmus Østergaard   
Elisabeth Andersen  
Ulla Christensen  

Afbud  



  

● Salg af vafler mv den 23/11 ved Rådhuscenteret i Sæby  

○ Hvordan gik det?  

Overskuddet gav 706 kr.    

  

● Juletræer  

SoMe der skal laves nyt materiale til næste sæson.  

● Mette vil selv filme/tage billeder når hun har vagter.   

● Elisabeth gør det samme.   

● Opfordring til alle gør dette løbende i løbet af slagsperioden 2024.  

● Opfordring til forældre gerne må viderebringe vi sælger juletræer.  

Er vagtplanen fyldt?  

● Ja det er den.   

Vi har fået 309 træer i år.   

● Pris Små træer: 2023: 85 kr. – 2024: 120 kr. + moms  

● Pris Store træer: 2023: 200 kr. – 2024: 300 kr. + moms  

● Derfor er priserne hævet til: 220 kr., 270 kr., 450 kr.   

● Udbringning hævet til 30 kr.   

  

● OK aftale 2024/2025 – Giver det noget og hvor mange er på denne ordning?   

 -  Nye spejdere får folder med hjem ved opstart om at vi har denne aftale.   

● Der er kommet nyt materiale om aftalen, som Elisabeth sætter sig ind i.   

Indsat fra tidligere møde:   

OK aftale (få gerne flere med på denne aftale, private og erhvervskunder)   
Vi skal have lavet en film/opslag, så vi kan få flere på denne aftale.  

Mette vil gerne hjælpe med denne opgave.   
Rikke har forsøgt at spørge på arbejdet, da de har kort ved ok – dog vil det så gælde alle kort, her 

informere Fleus at andre firmaer har lavet en turnus ordning.  

Signe vil gerne klippe videoen sammen.   
Mikro/Mini filmer nogle klip der kan bruges til OK – videoreklame. (det skal indeholde aktiviteter, grej og 

lejroplevelser)   
Elisabeth opretter messengergruppe så filer kan deles her i.  

Rikke vendte aldrig tilbage og vi tænker ikke det er en mulighed længere, da Emma ikke er spejder.   

Vi kan arbejde på og undersøge om der er andre firmaer der benytter OK kort, som med fordel kunne 

støtte os ved tankning. - dette gøres ind til videre via SOME.   

  

● JULEAVISER:   

● Opgaven var nem at gå til, da ruterne var lavet.   

● Ønske om at der bliver 250 stk. ekstra som buffer, hvis vi får opgaven igen.   

● Rasmus laver en tilbage melding til Click og høre om at han har et forslag til datoer næste år.   

  

● PLØKKEN:   

Flere kunder til pløkken, den udkommer digitalt, på tryk (1 a5 udgives 1 gang om året 2500 for 1 år)  

Hvem er pt med?  

● Rasmus spørger Henrik Click om han vil have en side i pløkken.   

● Fleus laver regning til RSJ.   

  
  

  



b. Fremtidige ønsker til Spejderne, hytterne mm.  

● Der er gang i fonde søgning.   
○ Hvilke?  

○ Der er kommet noget fra Nordea om søgning af midler til renovering, som er 

ansøgningsfrist på i februar, det skal kigges på.   

Mette S og Fleus at ved at lave et ”katalog” så fondsøgning bliver nemmere og mere overskuelig.   
○ Er det lavet?  

○ Det er fortsat under udarbejdelse, da Fleus har været presset på opgaver.   

● Listen til fremtidige ønsker er allerede oprettet. Men den skal gøres mere ”spiselig” så det er nemt og 

søge til.  

○ Er det lavet?  

○ Renovering af køkken i skovmandshytten.   

○ Opvaskemaskine til Spejderhuset.  

○ Nye vinduer og døre i spejderhuset.  

  

  

c. Rengøring i spejder huset; Plan for 2025  

● Fleus vil undersøge pris ved andet firma.   

● Ønske om rengøring i uge 7/8.   

  

  

d. Kommende arrangementer  

● Grupperådsmøde d. 1/3. Kl. 10-12.  

● Menuen er kakao og boller + kaffe til forældre + slå katten af tønden til børnene.  

● Invitation skal ud sammen med pløkken i midt januar.   

● Regnskab og budget skal ud senest 3 uger før d. 1/3-2025.   

● Fleus søger divisionen om dispensation for at vi først holder det 1/3.  

  

● D. 11 maj: Korpset holder et landsdækkende arrangement, hvor de laver fokus på hvad spejder er og ligger 

op til spejderne skal holde åben hus.   

  

  

   
● Nyt fra udvalg  

  

Julegaver  

● Rasmus køber gavekort til ledere og bestyrelse.   

  

● Nyt fra kasserer  
  
- Udlejningspris på Skovmandshytten; noget nyt her?  

Rasmus kigger på hyttefortegnelsen og kommer med et bud på en pris.   

  

  

● Evt.   

  

- Rasmus skal spørge Henrik Click om hvad Handelstandsforeningen giver for at få sat flag op i byen ved arrangementer.   



- Næste møde:  14/1 2025 kl. 16.15-18.15. 
  

Med spejderhilsener  

Bestyrelsen  

Afbud til: Mette Klinge  

bestyrelsen@dds-saeby.dk  
 


